
 
 
 
 

  
Aan het college van B&W van Weert   
  
 
Weert, 17 februari 2022 

 
 
Betreft; Kermis Altweerterheide  
 
 
Geacht college, 
 
Op 17 juni 2022 hebben wij vragen gesteld over de kermis in Altweerterheide, meer precies over het niet 
doorgaan van die kermis. 
 
In uw beantwoording d.d. 18 juli geeft u aan, dat in de begroting 2022 voor de organisatie van de kermis in 
Altweerterheide € 6500,- was opgenomen. In een bericht van 25 november 2022 aan de vereniging dorpsraad 
Altweerterheide over de Inzet van het kermisbudget voor de kermis in Altweerterheide is vermeld dat “het 
gemeentelijke kermisbudget 2022 volledig is besteed”.  
 
In uw antwoord aan ons geeft u ook aan dat het organiseren van de kermissen in de kerkdorpen een belangrijk thema 
is. Tevens geeft u expliciet aan, dat dit steeds verder onder druk komt te staan en dat het belangrijk om ook naar 
alternatieven te kijken.  
Daarnaast geeft u aan dat ‘’Bij het opstellen van het beleid wordt ook de Dorpsraad van Altweerterheide betrokken. 
Zo kunnen wij gezamenlijk bekijken op welke wijze de leefbaarheid in het dorp kan worden bevorderd.’’ 
 
Wij hebben de volgende vragen: 
 

1 Gaat de gemeente Weert in 2023 wel een kermis organiseren voor Altweerterheide? 
 
Vanuit de samenleving in Altweerterheide bestaat de behoefte om een alternatieve kermis of een alternatief 
voor de kermis te organiseren, zeker nadat vorig jaar de kermis niet is doorgegaan. 
 

Volgens ons zou het budget dat voor de kermis in Altweerterheide gereserveerd is, hiervoor besteed moeten 
worden als daar vanuit de dorpsraad of andere initiatiefnemer om gevraagd wordt.  
 
 
2 Wat is de status over de kermis of alternatief voor een kermis. Heeft u hierover al gesprekken gevoerd met de 
dorpsraad? Mocht dit niet het geval zijn dan doen we een dringende oproep om op tijd met de dorpsraad in 
overleg te gaan, zodat er nog tijd is om in overleg een alternatief te organiseren.  
 
 
 
 
Namens de Fractie CDA-Weert 
 
P. Mols 


